
Mødereferat – Kontaktgruppen ved Østerbro Lokal Udvalg – 6.8.2014 
 

Tilstede: Allan, Lartey, Nina 

Dagsorden 

- Nina fortæller om hvad FG har lavet det sidste halve år, med det nye initiativ og metode (Et 

skolesamarbejde, I&F) om samarbejdet med integrationsvejleder Maia Feldman fra Vibenhus Skole, 

Kildevældsskolen og Strandvejsskolen. 

- Ligesom 2013 har Fg lagt vægt på de længere forløb, hvor vi har erfaret at det er mere motiverende 

for de frivillige med en tættere relation til familien (passer godt i henhold til den nye metode, hvor 

de henviste familier fra integrationsvejlederen som oftest også er mere krævende) 

- Fokus for resten af 2014 er rekruttering af frivillige, da vi er nede på 3. 

Foreninger: 

- Lartey vil gerne have hvis vi kunne henvise flere børn til KIF Atletik, hvor han er aktiv. Han mener de 

har et godt potentiale og god rummelighed, da børn kan afprøve forskellige discipliner af og ikke 

placeres efter alder, men efter evner. Man bestemmer selv om man vil træne en eller to gange 

ugentlig, og et halvt år koster kun 300 kr. De er medlem af DIF. 

Skoler: 

- Allan og Lartey er interesseret i Randersgade Skole, da de holder sig meget i baggrunden. Kunne vi 

få børn fra dem? (Der er unge derfra der opholder sig omkring Krausesvej, der ville have godt af at 

blive aktiveret) 

Rekruttering: 

- Allan opfordrer til en artikel/interview om FG i Lokal Avisen med fokus på at få ’ældre’ frivillige, 
som jeg har udtrykt er et ønske. Får kontakt oplysning til Thomas tlf 20181022 

- Allan vil gerne have at FG bliver promoveret mere i lokal miljøet 

Status opdateringer: 

- Kontaktgruppen vil gerne have status opdateringer hvert kvartal fremover, bare kort med hvad der 

foregår hos FG. Halvårligt vil de gerne have tal på børnene (sæson opfølgning: hvor mange børn har 

vi guidet og hvor mange er fortsat aktive i foreninger) 

- Inden d. 28. august fremsendes referat af mødet samt plan for resten af året og kort præsentation 

af FG til nye medlemmer af Lokal Udvalget. 

- Lartey ønsker, at årsrapporten fremover inkluderer hvilke skoler børnene kommer fra 

 

 



Aftaler med kontaktgruppen fremover: 

-  Efter opfordring fra Allan, fremsendes der fremover en lille status opdatering hvert kvartal, som også 

indeholder en kort ’standard’ beskrivelse af ForeningsGuiderne til eventuelle nye medlemmer af Lokal 

Udvalget 

 


